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GROENLINKS N.O. Veluwe 
2018 – nr. 4 – juni  

Er is veel gebeurd. De nieuwe raad is geïnstalleerd en we maken weer deel uit van 
de coalitie; Jan Aalbers is opnieuw wethouder en Wilma Baltus en Jan Willem van 
der Baan vertegenwoordigen ons in de gemeenteraad. Edwin van den Elsaker 
werd geïnstalleerd als raadsvolger. 

 
Maidenspeech fractievoorzitter WILMA BALTUS over het 
coalitieakkoord op 14 mei:  

“GroenLinks is blij met het resultaat van de onderhandelingen, het 
coalitieakkoord: Sociaal, Duurzaam en verbindend! Ongetwijfeld hebt u het 
verkiezingsprogramma van GroenLinks gelezen en gezien dat dit een 
uitgebreid beschreven programma is, zoals u dat ook van ons gewend bent. U 
bent van ons gewend dat we graag onze idealen omzetten in concrete ideeën 
voor beleid.  
Wij zijn dan ook blij dat ons programma op veel punten herkenbaar terug te 
vinden is in het coalitieakkoord. 
Maar we zetten onze denkkracht niet stil na dit coalitieakkoord. We doen 
daarom ook graag de permanente uitnodiging aan inwoners, bedrijven, verenigingen en organisaties om 
mee te denken. Wij houden van inspiratie!  
 
Belangrijke inhoudelijke items voor GroenLinks zijn: De doelstellingen van onze Cleantech-regio 
Stedendriehoek omarmen we graag: schone technologie, innovatief en gericht op energieneutraliteit en 
circulaire economie.  In het coalitieakkoord zien we de afspraak voor het opstellen van een actuele visie mét 
actieplan voor de brede invulling van duurzaamheid. Collectieve aanpak maakt veel zaken gemakkelijker.  
Een eerlijke verdeling van de klimaatpijn is voor ons cruciaal. GroenLinks wil dat het realiseren van een lage 
energierekening bereikbaar wordt voor iedereen: ook voor mensen met lage inkomens. Iedereen heeft recht 
op opleiding, werk, betaalbaar wonen en moet zich kunnen ontplooien. We willen ondersteuning voor 
iedereen die achterstanden heeft of dreigt op te lopen en ruimte om deel te nemen aan de maatschappij via 
bijvoorbeeld sport en cultuur. In het coalitieakkoord zien we mooie stappen om dit te verwezenlijken. 
GroenLinks ijvert al vele jaren voor het stimuleren van fietsgebruik met ondersteuning van goede 
randvoorwaarden. Zorgen voor goede bereikbaarheid van scholen en dorpscentrum voor de fiets, fietsroutes 
die wijken verbinden met het centrum en wegwijzers voor de recreatieve fietsers. 
 
In het coalitieakkoord zien we tot ons genoegen de rol van fietsen benadrukt: namelijk gecombineerd in het 
kader van duurzaamheid, gezondheid en kwaliteit van de leefomgeving. GroenLinks heeft gepleit voor een 
aanvulling op de uitwerking toeristisch profiel ”Epe 100% wildgarantie”. 
Een aanvulling die zowel voor inwoners als bezoekers aantrekkelijk is: bestaande en nieuwe elementen voor 
cultuurhistorie, kunst en cultuur. Het coalitieakkoord vermeldt het streven naar versterking van deze 
voorzieningen. We werken graag mee aan het realiseren van een stevige organisatievorm die kracht, 
verbreding en continuïteit biedt voor beleving en educatie, voor inwoners en toeristen. GroenLinks 
onderschrijft graag het coalitieakkoord. We willen vaak hetzelfde, maar het tempo en de weg ernaartoe zijn 
soms verschillend. Verschil van mening hoort erbij. Maar willen we iets bereiken dan moeten we 
samenwerken en verantwoordelijkheid nemen. Daarom nemen wij als GroenLinks onze 
verantwoordelijkheid door weer deel uit te maken van het college.   
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We wijzen ook graag op het thema “verbindende overheid” in het coalitieakkoord.  
GroenLinks ziet graag dat meerderheidsbesluiten rekening houden met de wijsheid van minderheden.  
Kortom: er is genoeg te doen en mooi uitdagingen staan ons allen te wachten.  Zoals Nelson Mandela ooit 
zei: “It always seems impossible until its done”. De fractie van GroenLinks wenst het college veel succes bij 
het uitwerken van het coalitieakkoord.” 
 
Dat was tijdens de eerste echte raadsvergadering van de nieuwe raad; een mooi debuut! 

 
Eerste optreden als raadslid door Jan Willem van der Baan 
Jan Willem volgde 7 juni jl. met een meer specifiek onderwerp in de 
gemeenteraad n.a. van het Plus ov-vervoer op de agenda. 
Hij sprak vrijwel uit het hoofd en gebruikte enkele aantekeningen als leidraad. En 
samenvattend zijn de volgende vragen gesteld namens GL: 

 Er zijn een aantal essentiële zaken bij aanvang van Plus OV niet begroot. Hoe 
kan dat?  

 Waarom kunnen 2 van de 3 taxibedrijven de afspraken over het rijden op 
groen gas niet nakomen? 

 Hoe is het mogelijk dat een van deze 2 taxibedrijven in het verleden al 
problemen veroorzaakte bij de Regiotaxi en na een doorstart weer mee kan doen bij Plus OV zonder dat 
er harde afspraken gemaakt zijn. Toch is er dus weer met dit bedrijf in zee gegaan. Hierbij heb ik nog 
gerefereerd aan het spreekwoord van de ezel en de steen. De vraag daarbij was: Is prijs dan een 
belangrijker criterium en is betrouwbaarheid en kwaliteit van minder belang? 

 
Wethouder Scholten vertelde dat de keuze indertijd door 9 gemeenten gezamenlijk is gedaan; er ontzaglijk 
veel inspanningen zijn verricht door Plus OV en dat deze organisatie zijn fouten heeft erkend en aangepakt. 
Digitale systemen zijn inmiddels op elkaar afgestemd en werkelijk iedere betrokkene, zowel bij Plus OV, bij 
het ambtelijk apparaat en bij de vervoerder is ervan doordrongen dat het goed moet gaan volgend seizoen. 
Garanties kan niemand ooit geven, maar vertrouwen, dat het het volgend seizoen goed zal gaan, mag er zijn!  

===================================================================== 

Groen Lintje voor Jan de Graaf  
Vrijdagmiddag 8 juni hadden we een gezellig samenzijn met Jan de Graaf en zijn 
gezin om te memoreren dat hij 20 jaar in de raad (1998 – 2018) en nog 4 jaar 
daarvoor (1994-1998) als fractievolger aan GroenLInks “snoet” heeft gegeven; en 
wat voor “snoet” !!; en dat in alle 4 de dorpen binnen onze gemeente.  

 
We hebben Jan bedankt en ook zijn 
vrouw, Bertha, want het raadswerk 
werd door Jan wél gedaan naast 
een reguliere baan als opbouw-
werker eerst bij SSCW, dat later Koppel is gaan heten, waar 
hij nu beleidsmedewerker is. Dan moeten thuis door 
degene, die daar is, de zaken wel draaiend worden 
gehouden!  
Chapeau dus voor beiden! Het was een leuke middag, 
waarop ook mensen van het eerste uur, Jan Felix, Peter 
Linschoten, André Jonker, Piet van Mulkom, Ferd Kersten 
met Lia, en “onze externe adviseur” Jan Polman aanwezig 
waren; naast andere belangstellenden en leden. 
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EXCURSIE AARDEWONINGEN OLST – 23 juni a.s. 
Op 23 juni kan alle gezelligheid een vervolg krijgen; ook voor degenen, die er niet bij waren. Dan gaan we 
met elkaar naar Olst naar de aardewoningen in samenwerking met GroenLinks Olst-Wijhe. De uitnodiging 
werd al gemaild maar staat hieronder nogmaals vermeld vanuit de gedachte:  “Hoe meer zielen, hoe meer 
vreugd!” 
 
Op zaterdag 23 juni a.s. organiseert GroenLinks, afdeling Noord-Oost Veluwe, een excursie naar Olst. Het 
programma van de ochtend is gemaakt in samenwerking met de GroenLinks afdeling Olst-Wijhe en we willen 
graag ervaringen met elkaar uitwisselen. We gaan eerst naar de Goede Buren-winkel in Olst om te bekijken 
hoe dit concept past als oplossing in duurzaamheid en tegen winkel leegstand in Olst. Na een bezoek aan 
deze winkel fietsen we naar de Aardehuizen, waar we om 10.00 worden verwacht. Drie jaar geleden 
brachten we hier ook een bezoek, maar het centrum was nog niet afgebouwd. We zijn benieuwd hoe het er 
nu uitziet en of de verwachtingen ook zijn uitgekomen. Hoe kan een duurzamer leven eruitzien in de praktijk 
en hoe is het om in zo’n buurt te wonen. We krijgen een rondleiding door de buurt en gelegenheid om 
vragen te stellen. Dit zal duren tot 12.00 uur. 
Na de rondleiding kun je kiezen voor blijven lunchen (lunchpakket zelf meenemen) of verder je eigen weg 
gaan. 
 
Waar:    Olsterveer, Veerweg, Olst, met fiets  
Aanvang:  09.00 uur 
Kosten:  5 euro  
Aanmelden via secretaris GL N.O. Veluwe,  
telefoon 06-51023216 
 
Met elkaar wordt het ongetwijfeld weer een leerzaam 
en leuk uitje! 
Op de foto ziet u hoe het 3 jaar geleden was. 
Inmiddels is het project klaar en we zijn erg benieuwd 
hoe het de mensen daar bevalt! 
 
 

 
Dit is de laatste Groene Vlieger voor de vakantie; we wensen u thuis of verder weg, een heel fijne zomer toe! 
Natuurlijk volgen we de ontwikkelingen m.b.t. Lelystad met argusogen; dat is wel nodig want het heeft er de 
schijn van, dat de gemeenten tegen elkaar worden uitgespeeld! Hoe treurigmakend kunnen regeerders zijn! 
We houden u op de hoogte via mail en/of website/facebook. 
 

 
 
 
 
 
 
 
Reacties en aandachtspunten kunnen naar:  
Christien Heinen      cheinen@xs4all.nl 
Hendrik Tuinstra      hendrik.tuinstra@hccnet.nl 
Hilly Schäffer            hillyschaffer@kpnmail.nl 

GroenLinks Epe:       epe.groenlinks.nl  
GroenLinks Heerde: heerde.groenlinks.nl 
 

 

NB: I.v.m. de onkosten, die de verkiezingen met zich mee brachten, brengen wij graag ons 

rekeningnummer onder uw aandacht:  Als u wilt kunt u ons misschien met een (kleine) donatie 
(aftrekbaar van de belastingen) ondersteunen: Triodosbank; rekeningnummer: NL19TRIO 
0390509183 t.n.v. GL NO-Veluwe 

http://www.sallandcentraal.nl/salland-centraal/algemeen/olst-wijhe-regio/olst-wijhe/olst/stichting-goede-buren-opent-multifunctioneel-gebouw-in-centrum-olst
mailto:cheinen@xs4all.nl
mailto:hendrik.tuinstra@hccnet.nl
mailto:hillyschaffer@kpnmail.nl

